
Skolebestyrelsesmøde den 26. april 2022 kl. 17:00– 19:00                     Facilitator: Signe, Referent: Martin 
 
Sted: Personalerummet 

Deltagere:                                                                                                                                            
Forældrerepræsentanter: Signe Sloth Hansen (formand), Kjeld Rune Jensen, Mick Biehl, Mikkel Ulfeldt Hede, Sigbhatullah Amadid, Mikkel Korsgaard Vendelboe, 

Marie-Claire Schat Mørdrup (næstformand) 
Afbud:                                       Gorm Larsen, Mikkel Bay, Mick Biel, Christina Flintholm  
Suppleanter:                            Mikael Bay Hansen, Gorm Larsen, Jesper Melcher 
Elevrepræsentanter: Karl Emil og Ingrid Sofie 
Personalerepræsentanter:    Thomas Jensen, Christina Flintholm 
Skoleledelse: Irene Hastrup, Martin Hodel, Martin Gorm Pedersen og Lisbeth Jensen 
 
 
 

Emne  Hvad skal vi udrette Proces (ansvarlig) Tid Beslutning 
1. Godkendelse af 

referat og 
dagsorden 
 

 Godkende  17.00 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Lytte Elevrepræsentanter 17.05 
 

Elevrådets repræsentant Ingrid har været til møde i Frederiksbergs fælles elevråd 
(FFE), hvor hun bl.a. har holdt tale til fordel for at fastholde Lumsås som koloni i 
Frederiksberg. 
Ingrid skal til Uppsala i Sverige i fem dage som repræsentant for Frederiksberg til 
en fælles elevrådskonference.  
Der har været afviklet skolebal for udskolingen i marts. Temaet var James Bond 
og det var en stor succes. Deltagelsesprocenten var høj, der var god stemning, 
ingen ballade og masser af grin, dans og hygge.  
Der er skolebal for mellemtrinnet i slutningen af maj.   

3. Mellemformer Orientering samt 
tilkendegivelse 

 17.15 Det er besluttet, at Skolen på La Cours Vej skal have to mellemformer fra 
sommeren 2023, som en del af det store omstillingsprojekt. Det bliver et hold i 
indskolingen 3.årgang og et på mellemtrinnet 6.årgang. En mellemform er en 
gruppe med tilknytning til normalklasserne, men med eget rum og en del tid i 
egen gruppe alt efter individuelle behov.  
En mellemform vil have en størrelse på 8 elever, bestående af 6 visiterede samt 
to mulige fra egen skole. 
Skolebestyrelsen på La Cours Vej bakker umiddelbart op om denne løsning for 
skolen og om idéen om mellemformer generelt. 



4. Valg til 
skolebestyrelsen 

Orientering/status  17.30 Der er valgt tre nye til skolebestyrelsen på opstillingsmødet d. 31/3, som alle er 
valgt for en 4-årig periode.  
Af eksisterende medlemmer fortsætter Mikkel Vendelboe, som er valgt for en to-
årig periode. 
Ud af skolebestyrelsen træder, Sigbhatullah Amadid, Gorm Larsen og Signe Sloth 
Hansen. Der skal lyde en stor tak til de tre repræsentanter for deres store 
indsats! 

5. Forældrebetaling
/lejrskoler 

Forældre betaler kr. 75,- 
pr. lejrskoledag til at dække 
kost, og beløbet har været 
kr. 75 gennem mange år 
(mere end 10 år). Vi ønsker 
beløbet hævet til kr. 100,- 
så det følger den 
prisstigning, der har 
været/er. 
Forældretilskud til kost er 
godkendt af UVM. 

IH 17.45 Skolebestyrelsen vedtog enstemmigt at hæve forældrebetalingen til 100 kr. pr. 
dag til at dække kost på lejrskoler. 

6. Opfølgning på 
kontaktforældre
møde/ årsmødet 

 Marie-Claire 18.00 Kontaktforældremødet var meget velbesøgt og der har været mange positive 
tilbagemeldinger fra deltagende forældre. Temaet blev taget godt i mod. 
Forældre har efterfølgende ytret ønske om en mere præcis tilgang til digitale 
regler. 
Mange af dialogerne på mødet kredsede sig om brugen af sociale medier og 
online underholdning og om det er muligt med fælles regler i klasserne omkring 
brugen af dette i fritiden og brugen i skoletiden. 
Det dannelsesmæssige perspektiv bør italesættes i det nye princip for digital 
dannelse. 
 

7. Profilskole – 
materiale tilsendt 
via Aula. Frist for 
at svare er 2. maj 
2022 

  18.15 Skolebestyrelsen skal sende et høringssvar ift. et notat om muligheden for 
profilskoler på Frederiksberg. Bestyrelsen er generelt af den holdning, at 
profilskoler ikke nødvendigvis er vejen at gå. Til gengæld er der bred enighed om, 
at en større grad af elevinddragelse og et øget fokus på de kommende 
børneløfter kan være vejen frem for en større grad af motivation for eleverne i 
de frederiksbergske skoler. 

8. Nyt Princip for 
digital dannelse 

Status fra arbejdsgruppen – 
plan for det videre arbejde 

Arbejdsgruppen:  
Karl Emil, Ingrid-
Sofie., 

18.30 Se punkt 6. 



Signe, Marie-Claire 
og Thomas  

9. Nyt, Meddelelser Formand/SB:  
Ledelsen:  
 

 18.45 Tak til hele personalet for en fantastisk ønskeuge og en super markedsdag 
torsdag inden påskeferien. Det var en stor succes med rigtig mange besøgende 
forældre og rigtig mange glade elever.  
Det må rigtig gerne gentages til næste skoleår. 
 
Der starter 79 elever i 0.klasse og 7 i 0.T. 
 
I forlængelse af udmeldingen om dispositionsbegrænsninger, er der skolens 
forventning, at der med begrænsningen indregnet ser ud ti, at skolen vil komme 
ud med et underskud på 250.000 kr. 
 
Beringsvej er ved at være færdigrenoveret og står efter sommerferien klar til at 
blive brugt af eleverne i h/d. Det bliver et rigtig godt lokale. 
 
Skolen har valgt ikke at afholde læseferie for 9.klasserne. Sidste skoledag er 
derfor d. 17/6 2022 
 

10. Næste møde  Manddag d. 20.6.22 kl. 17-
19  

    

11. Under stregen     
 

  


